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PROTOKÓŁ Nr XVI / 07 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 28 grudnia 2007r. 

 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy,  
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawował Radny Mielniczek Antoni 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na sesji 
oraz powiedział, iż protokoły z ostatnich sesji będą wyłożone do wglądu na sesji w miesiącu 
styczniu 2008 r. Następnie przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali wraz                            
z materiałami. Przypomniał radnym, że na ostatniej sesji punkt III.8 został przesunięty do 
rozpatrzenia w dniu dzisiejszym. Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś 
uwagi bądź inne propozycje? 
 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji.   

 

Porządek obrad :  
I. Interpelacje Radnych. 
II.  Podjęcie uchwał w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2008 r.  

1. odczytanie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 
         2. odczytanie opinii stałych komisji, wniosków radnych wraz z uzasadnieniem,  

3. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu, 
         4.odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii Komisji Gospodarczej oraz 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
         5. dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
         6. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

III.  Podjęcie uchwał : 
1.  w sprawie zmiany granic wsi Schodnia i wsi Pustków 

 ( projekt uchwały, Druk Nr 1),  

2. w sprawie odwołania Sekretarza Gminy 
 ( projekt uchwały, Druk Nr 13),  

IV.   Przyjęcie Planu Pracy Rady Miejskiej na 2008 r.  
V. Sprawy różne i organizacyjne. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 
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Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że między sesjami 
nie wpłynęła żadna interpelacja. 
 

 
Ad. II P O D J Ę C I E    U C H W A Ł Y  W  S P R A W I E                                   

U C H W A L E N I A   B U D Ż E T U   G M I N Y   N A   2 0 0 8 r.  
 

Pkt II.1 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Burmistrza o odczytanie projektu uchwały oraz 
o przedstawienie uzasadnienia. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odczytał projekt uchwały oraz uzasadnienie, które stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu.  

Pkt II.2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – odczytał opinie i wnioski komisji  
 

Komisja Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. na swym 
posiedzeniu w dniu 10 grudnia 2007 r. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały      
wnioskując o : 

� wydzielenie z kwoty 900 000 zł. (dział 921, ,,wydatki bieżące” – Dotacja podmiotowa 
budżetu dla samorządowej instytucji kultury – Dom Kultury) kwoty 45 000 zł.                        

i utworzenie dotacji w tej kwocie w dziale 926 ,,Kultura fizyczna i sport” rozdział 

92601; 
� zmniejszenie w dziale 750 ,,Urzędy gmin” – wydatki bieżące (wynagrodzenia osobowe 

wraz z pochodnymi) z 25,7% na 20%; 
� zdjęcie z działu 600 ,,Transport i łączność” rozdz. 60016 – Remont ul. 1-go Maja                  

w Krasiejowie kwoty 100 000 zł.  
 
Komisja Oświaty i Polityki Społecznej  na swym posiedzeniu w dniu 10 grudnia 2007 r.  
pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały wnioskując o : 

� wydzielenie z kwoty 900 000 zł. (dział 921, ,,wydatki bieżące” – Dotacja podmiotowa 
budżetu dla samorządowej instytucji kultury – Dom Kultury) kwoty 45 000 zł.                        

i utworzenie dotacji w tej kwocie w dziale 926 ,,Kultura fizyczna i sport” rozdział 

92601; 
�  zmniejszenie w dziale 750 ,,Urzędy gmin” – wydatki bieżące (wynagrodzenia 

osobowe wraz z pochodnymi) z 25,7% na 20%; 
� zdjęcie z działu 600 ,,Transport i łączność” rozdz. 60016 – Remont ul. 1-go Maja                  

w Krasiejowie kwoty 100 000 zł.  
 

Komisja Rewizyjna na swym posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2007 r. nie wydała opinii                  
do projektu uchwały wnioskując o: 

� umieszczenie w planie wydatków budżetowych budowę parkingu i chodnika przy 
Stadionie Miejskim od strony szpitala; 
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� zdjęcie kwoty 30 000 zł. ze środków, które są przeznaczone na budowę drogi 1 maja w 
Krasiejowie i przeznaczenie ich na wykonanie projektu renowacji boiska przy Szkole 

Podstawowej Nr 1 w Ozimku. 

 

Komisja Gospodarcza na swym posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2007 r. nie opiniowała 
projektu uchwały wnioskując o : 

�  umieszczenie w planie wydatków budżetowych budowę parkingu i chodnika przy 
Stadionie Miejskim od strony szpitala. 

Komisja Gospodarcza na swym posiedzeniu w dniu 18 grudnia 2007 r. wypracowała 
stanowisko zawarte w Uchwale Nr II/G/18/07. 

 

Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarczej Pana Marka Elis o odczytanie 
stanowiska komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – odczytał stanowisko komisji w sprawie 
opinii do projektu budżetu gminy na 2008 r., które stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt II.3 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Pana Ryszarda 
Drelinga o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling – odczytał Uchwałę nr 499/2007 z dnia 13 
grudnia 2007 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu na temat 
opinii o prawidłowości prognozy kwoty długu oraz Uchwałę nr 498/2007 z dnia 13 grudnia 
2007 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu na temat opinii o 
przedłożonym projekcie budżetu gminy na 2008 r.  – uchwały stanowią załącznik do 
protokołu.  

Pkt II.4 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Burmistrza                                        
o ustosunkowanie się do opinii Komisji Gospodarczej oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus - ustosunkował się do wniosków pismem SO.0064 – 2 -18/07 z 
dnia 27.12.07 – pismo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Powiedział, że do opinii i wniosków Komisji Gospodarczej ustosunkował się pozytywnie. 
Dodał, że w dniu wczorajszym zgłosił się Dyrektor OKiS Pan Rewieński prosząc, aby do 
kwoty 45 000,00 zł. dodatkowo wydzielić 6 000,00 zł. na zamknięcie działalności sportowej, 
czyli w Dziale 962 będzie kwota 51 000,00 zł. Zaznaczył również, że zaakceptował wniosek o 
zdjęcie kwoty 50 000,00 zł. z utrzymania Urzędu i pieniądze te zostaną przeznaczone na 
dotację na działalność sportową. 
 

Pkt II.5 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, kto z radnych bądź zaproszonych gości 
chciałby zabrać głos w sprawie dyskusji nad wniesionymi poprawkami. 
 
Radny Mariusz Łazarski – poprosił w imieniu Komisji Ochrony Środowiska o 10 minut 
przerwy, gdyż dużo rzeczy uległo zmianie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska... czy jest to wniosek Komisji? 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ... A. Gryc – odpowiedział, że to nie jest 
wniosek komisji, tylko członka ,ale nic nie stoi na przeszkodzie, aby ogłosić przerwę.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – ogłosił 10 minutową przerwę.  
 

P O   P R Z E R W I E  
 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska.. A. Gryc – poprosił o wyjaśnienie sprawy 
związanej z przeznaczeniem kwoty 50 000,00 zł. na rozpoczęcie prac związanych z budową 
miejsc parkingowych dla odwiedzających targowisko miejskie. Zadał pytanie, jak to będzie 
wyglądać, jeśli osoba mająca prywatny teren – chodzi o boisko treningowe nie odsprzeda go 
Urzędowi, a Urząd Gminy wykona miejsca parkingowe na boisku HKS – u. 
 
Burmistrz Ozimka  J. Labus – odpowiedział, że na posiedzeniu Komisji Gospodarczej padł 
wniosek, aby zrobić parkingi na boisku od strony szpitala. Teren ten częściowo został przejęty 
od starostwa i wymaga remontu, a kwota 50 000,00 zł. jest przeznaczona na cały ciąg tych 
parkingów. Zaznaczył, że chodzi tam o przesuniecie ogrodzenia, zrobi się bramę wejściową 
do stadionu i ludzie przyjeżdżający na mecz (oczywiście jeśli drużyna osiągnie odpowiednie 
wyniki) również będą korzystać z tych parkingów. Nie będą to miejsca stracone.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc – zadał pytanie, czy jest 
prowadzona sprawa dążenia do wykupu prywatnego terenu zwanego ,,saharą”. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że tym problemem zajmuje się Przedsiębiorstwo 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, gdyż oni administrują tym terenem. Dodał, że                        
z tego co wie, to poczyniono już wstępne przygotowania dokumentacji.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś 
wątpliwości bądź zapytania? 
 
Nikt z obecnych nie zabrał głosu.   

  
Rada Miejska w Ozimku przyjęła wniesione poprawki do projektu budżetu gminy na 
2008 r. większością głosów – 15 ,,za” przy 5 ,,przeciw”. 

Pkt II.6 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 
projektu budżetu gminy na 2008 r.     
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał zabrać głosu. 

Uchwała Nr XVI/127/07 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2008 r. wraz                         
z autopoprawką i zmianami przegłosowanymi w pkt. II.5  została przyjęta większością 
głosów – 15 ,,za” przy 5 ,,wstrzymujących się”. 

 
Burmistrz Ozimka J. Labus – podziękował radnym za przyjęcie budżetu, gdyż pozwoli to na 
realizacje zamierzonych zadań planowanych w 2008 r. dla miasta i gminy.  
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Skarbnik Gminy M. Błahuta – po przyjęciu budżetu zgłosiła uchwałę ściśle związaną z 
budżetem, a mianowicie o zaciągnięciu pożyczek. Wyjaśniła, że chodzi o pożyczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu w wysokości 
300 000,00 zł. na termomodernizację budynku żłobka w Ozimku, 237 000,00 zł. na 
termomodernizację Przedszkola nr 1 w Ozimku i 180 000,00 zł. na termomodernizację 
Przedszkola w Krasiejowie. Zaznaczyła, że łącznie jest to kwota 717 000,00 zł. czyli jest to 
kwota przychodów budżetowych, którą Rada przyjęła w budżecie. Stwierdziła, że jest to 
niezbędne i jest to wymóg formalny związany z budżetem. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi do projektu uchwały 
bądź pytania? 
 
Nikt nie zgłosili żadnych uwag. 

Uchwała Nr XVI/126/07 w sprawie zaciągnięcia pożyczek została przyjęta jednogłośnie – 
20 głosów ,,za”. 

Ad. III P O D J Ę C I E    U C H W A Ł  : 

Pkt III.1 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zmiany granic wsi Schodnia i wsi Pustków zawarty w druku nr 1. 
Poinformował, że Rada otrzymała projekt przed sesją i poprosił o wyjaśnieni. 
 
Z- ca Burmistrza M. Korniak – wyjaśnił, że mieszkańcy tego fragmentu Gminy Ozimek 
borykając się z licznymi kłopotami co do meldunków oraz ich przynależności do danego 
sołectwa wystąpili z wnioskiem, aby uporządkować ten stan i zaproponowali rozwiązanie, 
które będzie wszystkim odpowiadało. Następnie przedstawił radnym załącznik graficzny na 
którym jest zaznaczona granica oraz mapę topograficzną.      
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś 
pytania? 
 
Sołtys wsi Schodnia Edward Głodowicz – powiedział, że wspólnie z Sołtysem wsi Pustków 
byli wnioskodawcami, gdyż granica pomiędzy Schodnią a Pustkowem wyglądał jak wykres 
EKG i sprawa będzie teraz uregulowana.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? 
 
Nikt nie zabrał więcej głosu. . 

Uchwała Nr XVI/128/07 w sprawie zmiany granic wsi Schodnia i wsi Pustków została 
przyjęta jednogłośnie  – 20 głosów ,,za”  

Pkt III.2 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały w sprawie odwołania 
Sekretarza Gminy.  
Poinformował, że na ostatniej sesji Burmistrz został zobowiązany, aby wystąpić do Zarządu 
Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Pracowników Urzędu Gminy i Miasta w 
Ozimku o wyrażenie zgody na wypowiedzenie Andrzejowi Staś stosunku pracy poprzez jego 
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odwołanie, co też uczynił w dniu 18 grudnia 2007 r. Następnie odczytał pismo Zarządu z dnia 
27 grudnia 2007 r. ,które stanowi załącznik do protokołu.  
Dodał, że dnia dzisiejszego Burmistrz otrzymał kolejne pismo Zarządu w którym to 
poinformowano Burmistrza o wyrażeniu zgody na wypowiedzenie Andrzejowi Staś stosunku 
pracy poprzez jego odwołanie – pismo stanowi również załącznik do protokołu. Zadał 
pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 

Radna Grażyna Świercz – powiedziała, że w Statucie Gminy Ozimek są zapisy mówiące o 
tym, że (§21) pracownikami samorządowymi z powołania są pkt b  - sekretarz i skarbnik w 
związku z czym zadała pytanie, czy sekretarza nie będzie, czy też zostanie powołany nowy. 
Dodała, że Burmistrz powiedział, że wspólnie z Panem Korniakiem przejmą obowiązki 
sekretarza i zapytała, na jak długo. Zapytała również, czy statut gminy zostanie zmieniony, 
ponieważ za wiele spraw odpowiada sekretarz.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że tymczasowo sprawy za które odpowiadał 
sekretarz może wykonywać on, gdyż jest zapis w statucie ,,w imieniu Burmistrza” . 
Poinformował, że Pan Sekretarz Staś jest na chorobowym i nie wiadomo jak długo będzie to 
trwać. W obecnej chwili powołanie drugie sekretarza będzie dużym obciążeniem dla budżetu 
gminy. Dodał, że jeśli sprawa się dość szybko rozwiąże, to z pewnością zostanie powołany 
nowy sekretarz.  
 
Radna G. Świercz – zadała pytanie, co się wydarzyło od wiosny do jesieni, gdyż wtedy Pan 
Sekretarz Saś dostał nagrodę od Burmistrza za swoją pracę, a teraz Burmistrz motywuje 
odwołanie utratą zaufania. Poprosiła o wyjaśnienie motywu.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – powiedział, że w Urzędzie dostaje się często nagrody i to nie 
jest jedyna nagroda jaką przyznał. Nie pamięta  za co to było i powiedział, że musiałby 
spojrzeć w dokumenty. Dodał, że kar praktycznie nie ma i podczas jego urzędowania została 
wymierzona jedna kara.  
 
Radna G. Świercz – ponowiła pytanie, co było powodem utraty zaufania.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że ostatni czas pracy wykonywanej przez 
Sekretarza był niedobry. 
 
Radna G. Świercz – poprosiła o konkrety. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że podczas rozmowy z Panem Sekretarzem                 
A. Staś obiecał, że nie będzie na zewnątrz mówił o konfliktach i tego się trzyma. Dodał, że 
relacje i współpraca między nimi popsuły się. Podkreślił, że teraz na Święta Bożego 
Narodzenia też Pan Sekretarz otrzymał nagrodę tak jak reszta pracowników.  
 
Radna G. Świercz – powiedział, że sprawa ustaleń jest sprawą pomiędzy Burmistrzem a 
Sekretarz, a ją interesuje konkretny powód utraty zaufania.  
 
Przewodniczący Rady IV kadencji Czesław Kaczmarek – stwierdził, że w poprzedniej 
kadencji miał przyjemność kierować Radą Miejską i pamięta jak Burmistrz Labus 
rekomendował osoby z którymi chciał współpracować. Na Z-cę swojego powołał Pana 
Korniaka, gdyż jest to człowiek przygotowany zawodowo do nadzorowania spraw 
inwestycyjnych, ma bogate doświadczenie i jest kompetentny.  Dodał, że nikt nie 
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zakwestionował takiej rekomendacji.  Jeśli chodzi o Pana Stasia to dobór współpracowników 
jest wyłącznym przywilejem Pana Burmistrza, ale pamięta jak powiedział, że Pan Staś jest 
jego przyjacielem któremu może zaufać i może na nim polegać. Dodał, że ze swojego 
doświadczenia z poprzedniej kadencji wie, że była to najlepiej przygotowana osoba ze 
znajomością prawa administracyjnego. Jego zdaniem  pierwszym sygnałem konfliktu 
pomiędzy panami były niefortunne wydarzenia                 z poprzedniej kadencji, gdzie doszło 
do zwarcia pomiędzy Heinsbergiem. Powiedział również, że nie wie jak wielkie naruszenie 
dyscypliny musi zrobić pracownik samorządowy, aby nagle tracić zaufanie Burmistrza. Jako 
wyborca pewnych spraw nie rozumie, gdyż widzi wiele pozytywnych działań w otoczeniu, a 
walka kto jest silniejszy powinna odejść do ,,lamusa”. Zadał pytanie radnym, czy są 
zaznajomieni o jakie argumenty Burmistrzowi Labusowi chodzi i co zadecydowało o 
odwołaniu Sekretarza Stasia.  
 
Radna G. Świercz – powiedziała, że ma pismo z 11 maja 2006 r. w tłumaczeniu Pana Jurosa 
od Burmistrza Offergelda w którym pisze, że ,,nie można nie wspomnieć w związku z tą 
sprawą, że Pan Sekretarz Staś dokładał wszelkich starań dla dojścia do skutku spotkania 
partnerskiego”. Dodała, że dr Juros na czerwcowej sesji 2006 r. odczytał tłumaczenie faksu           
z dnia 11 maja 2006 r. mówiąc, że w/g Burmistrza Offergelda Sekretarz Staś był jedynym 
partnerem ze strony Gminy Ozimek z którym można było rozmawiać. Dodała również, że jest 
członkiem Komisji Rewizyjnej i Pan Sekretarz Staś przygotowywał wielokrotnie dokumenty 
do kontroli i stwierdza, że jest osobą niezwykle kompetentną, rzetelną i dobrze przygotowaną 
do tego co robi.  
Na koniec powiedziała, że informacja o braku zaufania nie jest żadną informacją, tym 
bardziej jak ma przed oczami informację rzecznika prasowego Komendanta Wojewódzkiego 
Policji w wiadomej sprawie oraz to, że sprawa trafiła do Sądu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – stwierdził, że każdy ma prawo do swojego 
zdania. Dodał, że Radna Świercz zdanie to wyraziła, ale nie rozumie skąd się wziął wątek 
Heinsberga. Zaznaczył, że osobiście był z Burmistrzami w Heinsbergu, żeby tą sprawę 
wyjaśnić i Burmistrz Offergeld  oświadczył, że nigdy współpraca pomiędzy Heinsbergiem               
a Ozimkiem nie była zagrożona. Zadał pytanie, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos.  
 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – powiedział, że pamięta jak w poprzedniej kadencji 
padały oskarżenia, że radni nie wiedzą nad czym głosują. To oskarżenie, które wtedy padło po 
kilku miesiącach się wyjaśniło. Dzisiaj były Przewodniczący Kaczmarek próbuje wmówić, że 
Rada znowu nie wie nad czym głosować będzie. Dopowiedział, że sprawa odwołania Pana 
Stasia ze stanowiska była omawiana dokładnie na posiedzeniach wszystkich komisji i uważa, 
że nie ma dalej co tej sprawy ciągnąć.   
WNIOSEK  
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling -  zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji              
w tym punkcie obrad i przejście do głosowania nad projektem uchwały.   
 
WNIOSEK  
Radny M. Łazarski – zgłosił wniosek o nie zamykanie dyskusji w tym temacie, gdyż jest 
wiele spraw niewyjaśnionych.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poddał pod głosowanie pierwszy 
zgłoszony wniosek Wiceprzewodniczącego Rady o zamknięcie dyskusji w tym temacie. 
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Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów wniosek Wiceprzewodniczącego Rady 
o zamkniecie dyskusji w tym punkcie obrad i przejście do głosowania nad projektem 
uchwały – 14 głosów ,,za” przy 5 ,,przeciwnych” 
 
Jeden/na Radny/na nie brał/a udziału w głosowaniu.  

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – powiedział, iż po tym głosowaniu wniosek Radnego   
M. Łazarskiego stał się bezprzedmiotowy. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie odwołania Sekretarza Gminy.  
 
Uchwała Nr XVI/129/07 w sprawie odwołania Sekretarza Gminy została przyjęta 
większością głosów  – 15 ,,za” przy 5 głosach ,,przeciwnych” 

 
 
Ad. IV P R Z Y J Ę C I E   P L A N U   P R A C Y   R A D Y                                   

M I E J S K I E J   N A    2 0 0 8 r.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poinformował, że radni otrzymali w dniu 17 
grudnia br. projekt planu pracy Rady Miejskiej na 2008 r. i zadał pytanie, czy są jakieś uwagi 
bądź inne propozycje.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska..... A. Gryc  – zaproponował, aby stan 
bezpieczeństwa w szkołach połączyć z tematem stan bezpieczeństwa w gminie, oraz mienie 
komunalne połączyć z zasobami mieszkaniowymi.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – odpowiedział, że zostało to rozbite, gdyż mienie 
komunalne jest tematem dość obszernym, ale jeżeli będzie taka wola Rady, aby to zostało 
połączone, to nie ma w tym przeszkód. 
 
Wiceprzewodniczący Obrad R. Dreling – wyjaśnił jaka była intencja Komisji Oświaty                     
i Polityki Społecznej. Zaznaczył, że występuje problem z mieszkaniami dla ludzi o bardzo 
niskim statusie finansowym, oraz problem mieszkań socjalnych. Komisja chce się zapoznać 
dokładnie z tą sprawą i może wspólnymi siłami coś zostanie zrobione w tym kierunku. 
Natomiast sprawa związana z mieniem komunalnym stanowi szeroki zakres i tym tematem 
zajmować się będzie Komisja Gospodarcza. Proponuje, aby pozostawić to tak jak jest                     
w projekcie planu pracy.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc – stwierdził, że wiele tematów jest 
podobnych i warto je połączyć. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił o konkretne propozycje. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – poprosiła o 10 minut 
przerwy w celu spotkania się z Przewodniczącymi Komisji i ustaleniu tematów.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – ogłosił 10 minut przerwy.  
 

P O   P R Z E R W I E  
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O godzinie 13
59 
przybył na Salę Narad Radny Joachim Juros. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji 
Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciw Pożarowej. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ..... A . Gryc – powiedział, że po spotkaniu z 
Przewodniczącymi poszczególnych komisji wątpliwości jego zostały wyjaśnione i nie zgłasza 
żadnych wniosków co do zmiany projektu planu pracy.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby jeszcze zgłosić jakieś 
uwagi bądź propozycje.  
 
Nikt więcej nie zabrał głosu.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie Plan Pracy Rady Miejskiej w Ozimku na 
2008 r. – 21 głosów ,,za”. 
 
 

Ad. V S P R A W Y    R Ó Ż N E    I    O R G A N I Z A C Y J N E : 
 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach: 
� podsumował rok 2007 przedstawiając  udział radnych w komisjach oraz w sesjach w 
2007 r. - całość stanowi załącznik do protokołu; 

� odczytał pismo Kierownika Referatu Organizacyjnego w sprawie pisania protokołów z 
posiedzeń komisji jak i sesji, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 

� poinformował, iż o godzinie 1130 wpłynęło pismo od Sekretarza gminy Andrzeja Staś, 
które odczytał – pismo stanowi załącznik do protokołu. 

WNIOSEK 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zgłosił wniosek , aby sprawą zajęła 
się Komisja Rewizyjna, który wyjaśni zarzuty postawione przez Pana Andrzeja Staś.  
 
Radna G. Świercz – powiedziała, że te pismo członkowie Komisji Rewizyjnej również 
otrzymali i na gorąco zapytała jak to się mogło stać, że posiada przed sobą dwa różne pisma, 
które są z tą samą datą, z tą samą data wpływu do Urzędu, z tą samą sygnaturą, tylko na 
jednym sygnatura napisana jest odręcznie a na drugim komputerowo. Zaznaczyła, że jest to 
bardzo dziwna sprawa.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – powiedział, że na gorąco nie chce 
dyskutować nad tą sprawą, gdyż jest wniosek Przewodniczącego Rady, aby komisja zbadała 
tę sprawę i należy go przegłosować. Dodał, że zastanawiające jest to, że to pismo wpłynęło 
dopiero dziś przed sesją, a nie przed sesją gdy została zatwierdzana taryfa. Podkreślił, że nie 
należy na gorąco tej sprawy komentować, gdyż trzeba zapoznać się z całością dokumentów i 
cała sytuacją. Dopiero po tych czynnościach będzie można dyskutować.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek, 
aby Komisja Rewizyjna zajęła się wyjaśnieniem zarzutów postawionych przez Pana Andrzeja 
Staś.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła  jednogłośnie wniosek Przewodniczącego Rady – 21 
głosów ,,za” 
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Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, kto chciałby zabrać głos w sprawach 
różnych. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – przytoczył przepis – uzasadnienie Sądu 
Najwyższego, a dotyczy to sprawy odwołania z funkcji Sekretarza Pana A. Staś, który mówi 
,,...w przypadku odwołania ze stanowiska równoznacznego z wypowiedzeniem umowy                    
o pracę pracodawca nie ma obowiązku podania przyczyny uzasadniającej, a pracownik nie 
może skutecznie kwestionować odwołania ze stanowiska równoznacznego                                        
z wypowiedzeniem umowy o pracę ze względu na brak uzasadnionej przyczyny...” 
Dodał, że radni byli ciekawi dlaczego padł wniosek o odwołanie sekretarza, co też było 
wyjaśniane na poszczególnych komisjach i dyskusja na dzisiejszej sesji w tym punkcie obrad 
nie była potrzebna. Zaznaczył, że jest to bardzo zastanawiające dlaczego tak się stało.  
 
Przewodniczący Towarzystwa Społeczno Kulturalnego Niemców na Śląsku Opolskim Klaus 
Leschik – z okazji kończącego się roku złożył serdeczne życzenia, aby w przyszłym roku 
włodarzy nie spotykały takie nie przyjemne sprawy, Radzie owocnej pracy, aby prasa pisała 
więcej o pozytywnych sprawach jakie toczą się w Gminie Ozimek, oraz żeby wszyscy 
pracowali dla dobra gminy. 
 
Przewodniczący IV kadencji Rady Cz. Kaczmarek -  powiedział, że teraz gdy ma dużo 
wolnego czasu i jeździ po Ozimku żałuje, że nie robił tego będąc Przewodniczącym 
poprzedniej kadencji, gdyż pewne sprawy nazwałby po imieniu. Dodał, że robi się wiele w 
Gminie Ozimek, ale w jego odczuciu pewne sprawy są nieprzemyślane. Dodał, że Gmina 
Chrząstowice zarządzana przez Panią Helenę Rogacką potrafi na bieżąco pozyskiwać 
skutecznie pieniądze z pól centralnych, jest bardzo dobrze przygotowana dokumentacyjnie 
oraz ma wspaniały plan zagospodarowania przestrzennego i w tej gminie nikt piętrowego 
domu nie buduje – powstaje nowa architektura. Jako mieszkaniec Gminy Ozimek 
podziękował za zmiany jakie zaszły w Krasiejowie, ale w jego odczuciu są one zbyt małe. 
Dodał, że system zarządzania wykopaliskami jest dla niego niestrawialny i żałuje, że w 
poprzedniej kadencji zbyt mało sił w tę sprawę włożyli. Powiedział również, że chwała za to, 
iż ulica Cmentarna została skończona, a problem z tym był od pierwszej kadencji i Proboszcz 
odchodząc na emeryturę będzie mógł po porządnej drodze jeździć. Na koniec stwierdził, że 
bardzo się cieszy, iż wielu radnych dorosło do podejmowania decyzji samodzielnie, a są tacy 
radni, którzy zawsze będą programowo podejmować decyzje.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przerwał i powiedział, że Przewodniczący IV 
kadencji w tym momencie przesadza i obraża radnych. Zaznaczył, że miał swoje pięć minut   
w poprzedniej kadencji, a teraz nie powinien oceniać w taki sposób pracy radnych.  
 
Przewodniczący IV kadencji Rady Cz. Kaczmarek – stwierdził, że jeszcze nikogo nie obraził, 
tylko nazwał rzecz po imieniu. Z okazji nadchodzącego nowego roku życzył dobrego zdrowia 
i kondycji oraz zapału do realizacji zaszczytnych planów.      
 
Radna G. Świercz – stwierdziła, że faktycznie występuje ewidentna jedność Mniejszości 
Niemieckiej, gdy burmistrz z Mniejszości Niemieckiej odwołuje sekretarza z Mniejszości 
Niemieckiej. Dodała, że kilkakrotnie jako radna została obrażona i w jej obronie 
Przewodniczący Rady nie staną, tak jak teraz to uczynił. Zadała pytanie, czy są radni równi            
i równiejsi? 
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Przewodniczący Rady J. Wiesbach – odpowiedział, że nie wie o jakich momentach Radna 
Świercz mówi i jest mu się trudno ustosunkować, ale zagwarantował, że zawsze i wszędzie 
będzie się starał dbać o dobro tej Rady Miejskiej.  
Na zakończenie wszystkim radnym, burmistrzom oraz obecnym na sali życzył wszystkiego 
najlepszego, przede wszystkim zdrowia, jak najmniej emocji  przy podejmowaniu ważnych 
decyzji i istotnych dla Gminy Ozimek.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – w imieniu swoim, Z-cy  i Skarbnika podziękował za trudny rok 
współpracy, ale z pewnym planem i perspektywami, które starają się zrealizować. 
Podziękował za zrozumienie i przeprosił za to co może każdemu człowiekowi się przydarzyć. 
Życzył, aby przyszły rok był dla wszystkich spokojniejszy.       
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos? 
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał zabrać głosu.  

 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XVI Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 

Sesja trwała od godziny 15 
15 
do godziny  17

20
 

 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ  


